

Title (en)
Electrohydraulic actuator.

Title (de)
Elektrohydraulisch betätigbares Stellorgan.

Title (fr)
Vérin électro-hydraulique.

Publication
EP 0154854 A1 19850918 (DE)

Application
EP 85101892 A 19850221

Priority
CH 129384 A 19840315

Abstract (en)

An electrohydraulic actuator has a controllable hydraulic pump (2) and a thrust-piston device which can be driven against the force of a restoring spring (3). The thrust-piston device is formed from a flexible diaphragm (11) and bridges the gap formed between the drivable piston (25) and the housing (5). In the rest position, the piston (25) is located on the rear side of the bottom part (8) of the housing, which with the top part (7) of the housing forms a fluid-collecting space (33). The fluid-collecting space (33) is fluidically connected to the pressure space (12) consisting of the bottom part (8) of the housing and the flexible diaphragm (11) via a pump (2) provided in the fluid-collecting space (33). The control element (26) is controlled via a non-return valve (17) which is attached to a branch line (14) connecting the pressure line (10) and the fluid-collecting space (33).
<IMAGE>

Abstract (de)

Ein elektrohydraulisch betätigbares Stellorgan besitzt eine steuerbare Flüssigkeitspumpe (2) und eine entgegen der Kraft einer Rückstellfeder (3) antreibbare Schubkolbeneinrichtung. Letztere ist aus einer flexiblen Membran (11) geformt und überbrückt den zwischen den antreibbaren Kolben (25) und dem Gehäuse (5) gebildeten Spalt. In der Ruhestellung befindet sich der Kolben (25) an der Rückseite des Gehäusebodenteils (8), der mit dem Gehäuseoberteil (7) einen Flüssigkeitssammelraum (33) bildet. Der Flüssigkeitssammelraum (33) ist mit dem Druckraum (12) aus Gehäusebodenteil (6) und flexibler Membran (11) über eine im Flüssigkeitssammelraum (33) vorgesehene Pumpe (2) leitungsverbunden. Die Steuerung des Stellgliedes (26) erfolgt über ein Sperrventil (17), welches an eine die Druckleitung (10) und den Flüssigkeitssammelraum (33) verbindende Abzweigleitung (14) angeschlossen ist.

IPC 1-7

F15B 15/18

IPC 8 full level

F15B 15/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

F15B 15/18 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 1425775 B1 19710121 - JOHNSON SERVICE CO
- [Y] US 2669095 A 19540216 - BISHOFBERGER CARL J
- [A] US RE25540 E 19640324
- [A] US 2885860 A 19590512 - RAY WILLIAM A
- [A] US 2929330 A 19600322 - RAY WILLIAM A

Cited by

DE10001665B4; EP0513915A1; DE3826359A1; EP0732512A3; DE3510546A1; FR2580040A1; US4648245A

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
EP 0154854 A1 19850918

DOCDB simple family (application)
EP 85101892 A 19850221